
 

Referat forældrebestyrelsesmøde den 23/9-2021 
 
Til stede: Anja, Sabina, Christina, Stina, Tina, Benedicte, Kirsten, Henrik 

 

 

Dagsorden: 

1. Underskrivning af tavshedserklæring 

- Udført 

 

2. Valg af formand og næstformand 

- Stina er valgt som formand 

- Anja som næstformand 

 

3. Nyt fra Børnehuset 

- Kirsten fortæller om det der sker i huset. Bl.a. arbejdet med teamet ”venskab og fællesskab” 

 

4. Input fra Forældrebestyrelsen 

- En forældre oplever at det har været lidt uforudsigeligt for barnet, at der i høstugen var dage hvor man kun 

kunne aflevere udenfor. Derfor kunne det være rart at ha vidst at børn måske ikke kunne komme ind og 

vinke mm (som det plejer at være).  

> LB tager det til sig og vil være opmærksom på at informere om det fremadrettet og give mulighed for at 

aflevere indenfor. 

 

- En forældre har spurgt om det var muligt at få et mere klar svar på aula om covid. Og nogle beskeder på 

engelsk. 

> Punktet er taget til efterretning. 

 

5. Hvad vil forældrebestyrelsen 2021-2022 gerne sætte fokus på 

> Forældrebestyrelsen tænker ikke at vi skal have faste emner hver gang men at der tages emner op efter 

behov. 

 

6. Skal der komme en fotograf i Lomborg børnehus 

> Det besluttes at stuerne tager et gruppe billede/ flere i løbet af året. 

 

7. Nyt fra kontoret 

- Økonomi   

> Det forventes at LB går ud med et overskud. Skyldes bl.a. at vi ikke har investeret i noget i 2021. De ting 

som vi har fået blev betalt i 2020.  

- Personale situation 

> Vi har en dejlig personalegruppe som trives med hinanden og er fundet i godt fodslag.  

Der har været pædagogisk dag, for personalet, hvor vi har genopfrisket vores lærdom fra da vi blev 

DGI certificeret.   

Som noget nyt har vi lavet et medhjælper kursus hvor vores nye medhjælpere er blevet introduceret til 

læreplaner, leg, konflikthåndtering mm. Vi oplever at det har været rigtig godt 

Som opfølgning på forældremødet har pædagogerne gennemgået nogle af hinandens opslag for at se 

hvordan vi kan blive bedre til at formidle det pædagogiske der sker i grupperne. Hvorfor vi gør det vi 

gør. 

- Info om  dialog og aftale møde med politiker 

> den 28. september 2021 kl. 17.00 – 18.00 for forældrebestyrelsesformanden. 

 

8. Høringssvar til Budget 2022 (udarbejdes) 

> Der er udarbejdet et høringssvar som sendes på mandag efter de sidste gennemlæsninger i 

forældrebestyrelsen. 

 

9. Gennemgang og drøftelse af ”Evaluering af den pædagogiske læreplan”, som er blevet lavet for Lomborg 

børnehus 

> Udsat til næste gang 

 

10. Info om møde med Ramme skole hvor snakken bl.a. kom ind på:  

- Hjemmeside hyberlink til hinanden 



> Udsat til næste gang 

 

11. evt. 


